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Styrelsesammanträde 

Uppkopplade (telefonsammanträde): 

Barbro Åsman (ordf) 

Ingemar Bengtsson (sekr) 

Stephen Hwang 

Bengt Lörstad 

Antti Niemi 

Torbjörn Sjöstrand 

§1 

Mötesformalia 

a) Dagordningen godkändes. 

b) Barbro Åsman utsågs att justera dagens protokoll. 

s2 

Anmälningar: Torbjörn Sjöstrand rapporterade från ECFA-mötet 29 november. 

Detta dominerades av ekonomiska frågor, och "cash management" var 

nyckelorden. Sverige nämndes inte särskilt. Torbjörn föreslog att 

sektionen borde skapa en egen hemsida där bl.a. protokoll från ECFA 

och styrelsemöten skall finnas tillgängliga. Barbro lovade att återkomma 

med ett konkret förslag. 

Wallenberg-stiftelsen har besökt CERN och kan förväntas bidraga med 

finansieringen av LHC. Från OECD:s "Megascience Forum" har inkommit en 

förfrogan om sektionens inställning till "access by scientists to large 

scale facilities". Styrelsen menade att denna förfrågan måste vara 

felriktad, eftersom sektionen ju inte har någon officiell ställning. 

Torbjörn rapporterade från CERN-kommittrns möte (se bilaga). Observera 

att om inga motstridiga synpunkter inflyter kan 1999 förväntas bli sista 

oret för LEP2. 



§3 

Konferenser: HEP97 äger rum i Israel 19-26 augusti 1997. 20 svenskar kan 

deltaga; anmälan skall göras till Ingemar Bengtsson före 20 januari. 

"Lepton-Photon Interactions" äger rum i Hamburg i juli 97. De som vill 

bli inbjudna skall meddela sig före 15 januari. 

"Beyond the Standard Model" äger rum i Norge 10-15 maj. 

Sverige arrangerar Spåtindkonferensen 1998. Tord Ekelöf har åtagit sig 

att sköta detta. 

§4 

Forskningspolitiska propositionen: 

a) Vad som skett hittills. En skrivelse från sektionen, med 125 

namnunderskrifter, har gått till riksdagens utbildningsutskott, 

departementet, samt radio-TV och pressen.

Svenska Dagbladet har skrivit och Barbro har deltagit dels i en debatt i

radio (med minister Tham), dels i ett TV inslag. Direktiven för den kommande

utredningen om Sveriges internationella forskningsengagemang har kommit, och

kommer att medfölja nästa utskick till styrelsens medlemmar. Utredaren är

ännu inte utsedd. 

b) Vad göra härnäst. CERN-kommittrn har av NFR tillfrogats att ge sin syn 

på den egna betydelsen. En skrift i ämnet - med professor Sven-Olof Holmgren 

som ansvarig - är på väg. Sven-Olof vill ha in allt material senast 

15 januari. NFR:s pressekreterare Margareta Kesselberg arbetar med att 

informera pressen om grundforskningens betydelse. En illustrerad skrift om 

CERN är på väg. Allt material skall vara henne tillhanda senast 31 januari. 

"Hjärnkontoret" (ett TV-program) besöker CERN under vecka 3 1997. 

Utredningen beräknas slutförd den 1 maj 1997. Såväl utbildnngsutskottet 

som utredaren måste uppvaktas av sektionen (som i motsats till NFR inte 

är en myndighet, och därför i gengäld har befogenhet att gära sådana 

uppvaktningar). 

§5 

Övriga frågor. Torbjörn rapporterade att klagomålen på CERN-broschyren 

har framförts. 



§6 

Nästa möte bestämdes till 21 januari klockan 15.00 

Vid protokollet: 

Ingemar Bengtsson 

Justeras: 

Barbro Åsman 
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